
  
  
 

 

 

 

 

 

Aars Skole 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Fraværende:  Anne, Pernille 
Dato: 19. september 
Sted: Konferencelokalet, G-92   
Tid: kl. 17.00-20.00     

Formand: Heine Pedersen 

Møde: 117 

Nr. 

1.  

Ændringer til referat 

 

Velkommen til ny 

elevrådsrepræsentant 

Godkendt 

 

Gennemgang af det af at være i bestyrelsen ift. elevrådet deltager 

Det, som står i referatet må man fortælle om, men har ellers 

tavshedspligt 

  2. 

 

Orientering fra 15 min:                                                   

A. Formanden:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

B. Medarbejdere: 

 

 

 

 

C.   Ledelsen:  

 

 

Opstilling til bestyrelsen i Ung-Vesthimmerland 

Pt. ingen opstillede 

 

Dialogmøde i går om skoledistrikter:  

Diskussion ift. de områder, som er i spil 

Det er ikke lige meget ift. kørsel 

 

Aars Skole har fået en lille trekant, det er dog et område, hvor der 

ikke rigtig bor nogen 

Grænsen i Aars by er uændret. 

 

 

Ros fra 1. årgang ift. med bestyrelsens deltagelse i forældremøderne 

Ombygning og flytning – pauserne er udfordret 

Mobilpolitikken er ved at falde på plads 

Markant færre computere på kontoret 

 

Besøg af minister for ligestilling og digitalisering: hun fik nogle 

gode input fra eleverne 

Status på byggeri: forventes færdigt i løbet af ca. 14 dage-3 uger 

Solfilmen er ikke sat på, og vinduerne skal derfor skiftes igen (det 

bliver i uge 42) 

 

Uge 40 er alle skoleledere inviteret til Norge ift. inklusion 

Søren deltager 

Der laves pt. et arbejde ift. at se på sammenhængen mellem almen og 

specialområdet 

Der arbejdes pt. på en ny tildelingsmodel (til budget 2025) 

 

3. 

 

Elevrådet 10 min Josefine deltager for første gang.  

Elevrådet har afholdt første møde 

Lige nu er der et ønske om, at der kigges på de tre timer over 

middag. Det er lang tid uden pause.   

  4. 

 

Regnskab 2023 

- Status på forbrug og 

forventet regnskab 

 

Pt. forventet overforbrug på ca. 20.000 

Overført overskud fra 2022 

Overskud på ca. 200.000 

Det sidste halve år har der været større forbrug end i foråret 

Næste møde kommer budget 2024 på 

Der tildeles mere, og det meste forbruges på løn 

Der er et stort forbrug for støtte og inklusion  

 

Sfo: - 16.000 

Almen skolen: - 678.000 

 



Der er indregnet ombygning i sp 

 

Overordnet ser det for nu ud, som vi har forventet, 

 

5. Høringssvar 

- Feriekalender 

- Skoledistrikter 

 

 

Feriekalender: Opbakning til ferieplanen 

Skoledistrikter: Vi laver skole for de elever, som hører til 

skoledistriktet. Der er ingen yderligere kommentarer til udkastet. 

Det er vigtigt at lytte til dem, som er primært berørt af debatten. 

 

6.  Forældremøder 

- Tilbagemeldinger 

 

Henvendelser ift. mobilfri og skærmtid: Forældre har taget positivt 

imod det.  

Aftale om opfølgning på at arbejde med mobilproblematik hjemme 

 

Skolepatruljen: dato for opstart af skolepatrulje meldes ud, så vi ikke 

får lovet mere, end vi holder på forældremøderne 

 

7. Principper 

- Princip for skolens 

virksomhed 

Hvad får man, hvis man vælger Aars Skole? 

En beskrivelse af, hvad der er relevant for at vide noget om skolen. 

 

Aftalt: Søren, Henriette og Helle skriver udkast til princippet ud fra 

nedenstående input fra forældrene. Herefter sendes det tilbage i 

bestyrelsen til godkendelse. 

 

Timetal skal ikke stå der – det er ikke relevant for forældre. 

Der indskrives et afsnit om SP-afdelingen 

 

Lejrskole/sprogrejse/hytteture/koloni 

 

Skolefest for udskoling og indskoling 

 

Aars Skole er en byskole 

Bygninger og udearealer 

Mulighed for at bruge eks. anlægget som skolerum 

 

Aars Skole er en mobilfri skole 

 

Samarbejdet med foreningslivet: hvordan kan man se det på skolen 

 

Traditioner, som der holdes fast på: græskardag, juleklip, 

juleafslutning, halloween 

Arrangementer, hvor alle er sammen 

 

Fælles skolegård for alle elever 

 

Legepatrulje/fribiks 

 

Eleverne tager ansvar: skolebod, skolepatrulje, naturpatrulje, 

gamebooster 

 

Hvad er det for nogle elever vi gerne vil sende ud: 

- Brug fra mission, vision  

 

 

8. Punkter til kommende møder 

-  

1. Princip for åbent hus – vi overvejer om det skal skrives sammen 

med princip for kommunikation 



 

9. Evt. Flytning af bestyrelsesmøde den 26. oktober 

Flyttes til mandag d. 23. oktober 

 

Anne Yde er trådt ud af skolebestyrelsen 

Morten Sander er suppleant. Søren tager kontakt til Morten. 

 

Forslag om Annette Prehn forslås som til oplæg for forældre. Helle 

kontakter børnehaverne og Østermarksskolen og spørger om de vil 

være med til et fælles oplæg 

 

 

Lukket punkt   Orientering 


